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OR-RM.0012.4.15.2024 

 

Protokół Nr 2/24 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 19 czerwca 2024 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Wojciech Skoczek o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 6 członków komisji 

stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności stanowi  Załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji  Pan Wojciech Skoczek odczytał porządek posiedzenia, do którego  

wprowadzono zmiany. 

Przeniesiono punkt 3 do punktu 5. 

Glosowanie w sprawie zmiany porządku posiedzenia: 

Za – 6 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się - 0 głosów 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące Komisji. 

5. Wizytacja Miejsko - Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie: 

a) kąpielisko miejskie w Pieczyskach, 

b) stadion miejski, 

c) PUMPTRACK w Koronowie, 
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d) boisko Orlik w Koronowie, 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

 

Przeprowadzono wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

Zaproponowano kandydaturę Pana Krzysztofa Meyze. Pan radny Krzysztof Meyze wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji 

Za – 6 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 

Radny Krzysztof Meyze został wybrany na Zastępcę Przewodniczącego Komisji. 

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Inspektor Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego Pani Renata 

Szczukowska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji nie wydali opinii w sprawie w/w projektu uchwały. 

 

Zaproponowali na członka Społecznej Rady Samodzielnego Publicznego Zakładu opieki 

Zdrowotnej w miejsce Pani Katarzyny Szulta – Romaniuk Panią radną Iwonę Madziąg. 

 

Skarbnik Gminy Pan Marcin Kłodziński przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu 

Gminy Koronowo za 2023 r. oraz sprawozdanie finansowe za 2023 r. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania. 

 

Skarbnik Gminy Pan Marcin Kłodziński przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Koronowo za 2023 rok. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Koronowa. 

 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Januszewska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2024 – 2033. 

 

Pracownik Wydziału Finansowo - Budżetowego  Pani Dominika Rybarczyk przedstawiła 

projekt uchwały 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na 2024 rok. 

 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Januszewska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Pracownik Wydziału Finansowo-Budżetowego  Pani Dominika Rybarczyk przedstawiła 

projekty uchwał: 

 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie za 2023 

rok. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Angelika Walat 

przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu gruntów stanowiących gminny 

zasób nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w II półroczu 2024 roku. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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  4.Sprawy bieżące Komisji. 

 

Członkowie Komisji zadali pytanie dotyczące inwestycji. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Skoczek zadał pytanie w sprawie kosztu placu zabaw 

w Tuszynach? 

Kierownik Wydziału Inwestycji i Remontów Justyna Drawska odpowiedziała, że obecnie 

jesteśmy na etapie koncepcji. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Skoczek zadał pytanie w sprawie ilości przetargów 

ogłoszonych w roku bieżącym. 

Kierownik Referatu zamówień Publicznych Beata Nitka: 

- postępowania o zamówienie publiczne w trybie ustawy Pzp. na 18 ogłoszonych - 11 

dotyczyło inwestycji. 

- postępowania o zamówienie publiczne w trybie do 130 tys. zł netto na 24 ogłoszone - 16 

dotyczyło inwestycji.  

Przewodniczący Komisji Wojciech Skoczek zadał pytanie w sprawie przetargu na tzw. 

stołówkę w MGOK. Jaki jest ostateczny koszt? 

Kierownik Wydziału Inwestycji i Remontów Justyna Drawska odpowiedziała, że koszt to 14 

milionów złotych, w tym 9 milionów złotych z dofinansowania. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Skoczek zadał pytanie czy zakończone są już prace 

w remizie we Wtelnie? 

Kierownik Wydziału Inwestycji i Remontów Justyna Drawska odpowiedziała, że zostało już 

tylko pomalowanie elewacji i odbiór prac. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Skoczek zadał pytanie, kiedy nastąpi odbiór prac na 

ul. Bydgoskiej w Koronowie? 

Skarbnik Gminy Marcin Kłodziński odpowiedział, że prace zostały wstrzymane, gdyż 

wykonawca nie chce wykonać wszystkich prac. Pewnie ta sprawa zakończy się w sądzie 

i odbędzie się wykonanie zastępcze. W tym roku ta inwestycja nie zostanie zakończona.  

Przewodniczący Komisji Wojciech Skoczek zadał pytanie, kto wykonuje remonty 

w świetlicach wiejskich? 

Kierownik Wydziału Inwestycji i Remontów Justyna Drawska odpowiedziała, że jeśli jest 

to możliwe to MGOK, a jeżeli nie to gmina. 
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Radny Tomasz Piasecki w imieniu Towarzystwa Miłośników Historii Batalionu Obrony 

Koronowa przedstawił prośbę o ufundowanie i zamontowanie dwóch tablic pamiątkowych 

w Wierzchucinie Królewskim (Szkoła Podstawowa) oraz  w Koronowie (Liceum 

Ogólnokształcące). 

Członkowie po przeprowadzeniu dyskusji w sprawie powyższej prośby uznali, że radny 

winien taki wniosek złożyć do Burmistrza Koronowa. 

 

5.Wizytacja Miejsko - Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie: 

a) kąpielisko miejskie w Pieczyskach, 

b) stadion miejski, 

c) PUMPTRACK w Koronowie, 

d) boisko Orlik w Koronowie. 

O godz. 11.35 członkowie Komisji udali się na wizytację. 

 

Wnioski z wizytacji Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Pady Miejskiej w Koronowie 

na terenie plaży w Pieczyskach – kąpielisko miejskie. 

Stwierdzono, co następuje: 

- brudne szafki przy toaletach, 

- brak koszenia trawników, zachwaszczenie koniczyną, 

- kompozyt wzdłuż deptaka wyginający się, rozchodzący, 

- brak podsypania piasku na placu zabaw, 

- plac zabaw zaniedbany – zielony nalot, 

- brak uzupełnienia piasku na boisku, 

- ubytki w nawierzchni trawy przy boisku, 

- ubytki w obrzeżach boiska, 

- ubytki w nawierzchni zjazdu technicznego, 

- nadpalone i zaniedbane stoły i ławki przy kręgu ogniskowym, 

- ubytki w kostce brukowej przy kręgu ogniskowym, 

- osuwająca się ziemia przy zejściu na plażę, 

- ogólny nieład, brak dbania o czystość i porządek. 
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6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Wojciech Skoczek w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia zamknął posiedzenie Komisji. 

 

     Przewodniczący Komisji    

                                 /-/  Wojciech Skoczek      

  

 

Protokół sporządziła            

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                                   


